
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.9.1.2019.KS 

 

Protokół Nr 18/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 07 marca 2019 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11.00 zakończenie o godz. 12.10 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny,  

 Wicestarosta Mariusz Sołtys, 

 Członkowie Zarządu: Alfred Rzegocki, Andrzej Gargaś, Grzegorz Idec. 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń, 

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk 

 

Osoby zaproszone:  

 Dyrektor ZDP Piotr Śliwiński, 

 Kierownik Działu Pomocy Społecznej w PCPR Anita Działak-Żak, 

 Kierownik Działu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w PCPR Janina Czech,  

 Dyrektor Domu Dziecka Jadwiga Stępniewska, 

 Dyrektor DPS Jan Gorczyca, 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach, 

 

Porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie sprawozdania z realizacji planu budżetu i zadań remontowo – modernizacyjnych 

na drogach powiatowych wykonanych przez Zarząd Dróg Powiatowych w Stalowej Woli 

w roku 2018. 

4. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu realizacji budżetu Zarządu Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli i zadań remontowo-modernizacyjnych na drogach 

powiatowych Powiatu Stalowowolskiego w roku 2019. 

5. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego dotyczącej wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia (przedłużenia) umowy najmu części powierzchni dachu oraz pomieszczenia 



 
 

na IV piętrze o powierzchni 17,24 m2 w budynku Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli 

przy ul. Podleśnej 15. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie sprzętu 

komputerowego znajdującego się na stanie Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli 

na rzecz Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem części powierzchni korytarza 

w Centrum Edukacji Zawodowej Stalowej Woli dla BUsport, Marek Butryn. 

8. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej im. Józefa Gawła 

w Stalowej Woli nadanego Uchwałą Nr XXXV/250/2013 Rady Powiatu Stalowowolskiego 

z dnia 26 września 2013 r. 

9. Informacja na temat dostosowania działalności Domu Dziecka przy ul. Podleśnej 

4 do obowiązujących przepisów, których termin realizacji upływa w 2020 r. 

10. Wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej przy MOPS w Stalowej Woli w sprawie wyrażenia 

zgody na zakup dwóch komputerów stacjonarnych oraz jednego monitora komputerowego.  

11. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, 

ul. Kwiatkowskiego 1.  

12. Projekt uchwały w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu 

Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, 

usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

13. Wniosek Stowarzyszenia Na Rzecz Dzieci Osób Szczególnej Troski „Nadzieja” w Stalowej Woli 

w sprawie wsparcia finansowego „VIII Podkarpackiego Memoriału Sportowego 

im. św. J. Pawła II”. 

14. Wniosek Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Stalowej Woli o wsparcie finansowe 

wydania publikacji z okazji 90 – lecia Szkoły. 

15. Wniosek Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli o ufundowanie dziewięciu pucharów 

dla uczestników Turnieju Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego oraz Turnieju Motoryzacyjnego. 

16. Odpowiedź SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli w związku 

z pismem Zakładowej Organizacji Związkowej OZZPiP przy SP ZZOZ Powiatowym Szpitalu 

Specjalistycznym w Stalowej Woli przedstawionym na 15. Posiedzeniu Zarządu Powiatu 

w dniu 14 lutego 2019 r. 

17. Przyjęcie protokołu nr 17/2019 z dnia 28 lutego 2019 r. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie posiedzenia.  

 



 
 

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 18. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie 

na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie.  

Głosów: za -5, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Przyjęcie sprawozdania z realizacji planu budżetu i zadań remontowo – 

modernizacyjnych na drogach powiatowych wykonanych przez Zarząd Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli w roku 2018. 

 Dyrektor ZDP Piotr Śliwiński przedstawił sprawozdanie z realizacji planu budżetu i zadań 

remontowo-modernizacyjnych na drogach powiatowych w roku 2018. 

W roku 2018 na drogach powiatowych zrealizowano: 

1. Zadania wspólne z gminami: Radomyśl nad Sanem, Zaklików, Bojanów, Zaleszany, 

Województwem Podkarpackim oraz z Lasami Państwowymi, na łączną kwotę 5 392 011,16 

zł w tym udział: 

Gmina Zaklików 350 000,00 zł 

Gmina Bojanów 768 851,05 zł 

Gmina Zaleszany 120 000,00 zł 

Gmina Radomyśl nad Sanem 149 500,00 zł 

Lasy Państwowe 2 255 00,00 zł 

Województwo Podkarpackie 393 571,10 zł 

Środki Powiatu 1 355 089,01 zł 

2. Realizacja remontowych i utrzymaniowych zadań własnych za kwotę 1 301 064,95 zł. 

3. Inne zadania oraz koszty utrzymania Zarządu Dróg Powiatowych na kwotę 678 337,89 zł. 

4. Łączny budżet ZDP wyniósł 7 371 414,00 zł 

Dyrektor powiedział, że największą inwestycją była przebudowa drogi Grębów –Stany. 

Starosta zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedstawionego sprawozdania? Uwag i pytań 

nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-5. przeciw-0. wstrzymujące-0. 



 
 

Zarząd Powiatu przyjął sprawozdanie z realizacji planu budżetu i zadań remontowo – 

modernizacyjnych na drogach powiatowych wykonanych przez Zarząd Dróg Powiatowych 

w Stalowej Woli w roku 2018. 

 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu realizacji budżetu Zarządu Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli i zadań remontowo-modernizacyjnych na drogach 

powiatowych Powiatu Stalowowolskiego w roku 2019. 

 Dyrektor ZDP Piotr Śliwiński przedstawił plan realizacji budżetu i zadań remontowo-

modernizacyjnych na drogach powiatowych na 2019 roku. Dyrektor powiedział, że gmina 

Zaklików podjęła chęć współdziałania z ZDP i podjęła uchwałę na kwotę 190 tys. zł 

z przeznaczeniem na dofinansowanie trzech zadań tj. 

1. Przebudowa drogi powiatowej nr 1004R Zaklików-Borów w zakresie budowy chodnika 

i części przebudowy jezdni w m. Irena Etap I, 

2. Przebudowa drogi powiatowej nr 1001R Gościeradów Zdziechowice w zakresie budowy 

chodnika w m. Zdziechowice – Etap I, 

3. Przebudowa drogi powiatowej nr 1002R Budki Dolne – Zdziewchowice w zakresie 

budowy chodnika i przebudowy jezdni w m. Zdziechowice – dokumentacja projektowa.  

Dyrektor powiedział, że w sprawozdaniu pokazuje Etap I realizacji zadania, jednak 

w przypadku, gdy uda się pozyskać dodatkowe środki z Funduszu Dróg Samorządowych 

wówczas możemy podjąć się realizacji całości zadania. Radny Andrzej Gargaś zapytał, czy są 

już określone zasady i rozdysponowanie środków z FDS? Dyrektor ZDP odpowiedział, że nie 

mamy wiedzy jakie zakresy są w kartach, abyśmy mogli je zastosować do decyzji w taki 

sposób aby były prawidłowe. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że przetarg który odbył 

się na przebudowę drogi w Pilchowie poszedł bardzo optymistycznie. Kwota, która 

zaproponował iwnestor była o 2 miliony poniżej kosztorysu inwestorskiego. Naczelnik 

Wydziału IMP Alicja Mach powiedziała, że z uwagi na rażąco niską cenę zwróciliśmy się 

o zapytanie do inwestora i obecnie czekamy na odpowiedź. Starosta powiedział, że mamy 

bogate plany drogowe. Jeżeli uda się pozyskać fundusze z FDS będziemy mogli zacząć 

przebudowę ul. Dąbrowskiego, ul. Barndwicką na odcinku do Jastkowic. Chcielibyśmy 

również zrobić projekt na ul. Popiełuszki i odcinek od skrzyżowania K.E.N do ronda ks. 

Warchoła. Dyrektor ZDP powiedział, że ma również sygnał od wójta Gminy Zaleszany 

odnośnie przebudowy odcinka drogi Kotowa Wola – Zbydniów. Starosta powiedział, 

że widzi również potrzebę przebudowy drogi w miescowości Maziarnia na moście na rzece 

Łęg. Starosta dodał, że jest to duża inwestycja i że jej realizacji możnaby się podjąć 

po opracowaniu przez wójta Gminy Bojanów dokumentacji projektowej. Starosta Janusz 



 
 

Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstryzmujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 18/103/2019 w sprawie zatwierdzenia planu realizacji 

budżetu Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli i zadań remontowo-modernizacyjnych 

na drogach powiatowych Powiatu Stalowowolskiego w roku 2019. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego dotyczącej wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia (przedłużenia) umowy najmu części powierzchni 

dachu oraz pomieszczenia na IV piętrze o powierzchni 17,24 m2 w budynku 

Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 15. 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały. Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstryzmujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 18/104/2019 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego dotyczącej wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia (przedłużenia) umowy najmu części powierzchni dachu 

oraz pomieszczenia na IV piętrze o powierzchni 17,24 m2 w budynku Starostwa Powiatowego 

w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 15. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie sprzętu 

komputerowego znajdującego się na stanie Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej 

Woli na rzecz Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli. 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały. Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstryzmujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 18/105/2019 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

przekazanie sprzętu komputerowego znajdującego się na stanie Powiatowego Urzędu Pracy 

w Stalowej Woli na rzecz Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem części powierzchni 

korytarza w Centrum Edukacji Zawodowej Stalowej Woli dla BUsport, Marek Butryn. 



 
 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicha Mach przedstawiła projekt uchwały. Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał, cyz członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstryzmujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 18/106/2019 w sprawie wyrażenia zgody na wynajem 

części powierzchni korytarza w Centrum Edukacji Zawodowej Stalowej Woli dla BUsport, 

Marek Butryn. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej im. Józefa 

Gawła w Stalowej Woli nadanego Uchwałą Nr XXXV/250/2013 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 26 września 2013 r. 

 Dyrektor DPS Jan Gorczyca przedstawił projekt uchwały. Dyrektor powiedział, 

że proponowana zmiana dotyczy aktualizacji zapisu o posiadanej liczbie miejsc statutowych 

w DPS z 88 na 93. Ma to związek ze zmianami decyzji zezwalającej na prowadzenie DPS 

wydanej przez Wojewodę Podkarpackiego z dnia 23 lutego 2009 r. Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał dyrektora jaki jest stan osób przebywających w placówce? Dyrektor 

odpowiedział, że obecnie jest 88 osób, jednak specyfika placówki jest taka, że do DPS 

trafiają osoby w bardzo ciężkim stanie i ta liczba zmienia się z dnia na dzień. Statytyka jest 

taka, że na 88 osób 63 to osoby leżące. Zarówno Szpital jak i gminy próbują umieścić daną 

osobę w placówce jednak z uwagi na braki kadrowe niemożliwe jest zabezpieczyć takiej 

osobie bezpieczny pobyt. Starosta zapytał jaka jest sytuacja kadrowa, szczególnie jeżeli 

chodzi o pielęgniarki? Dyrektor powiedział, że obecnie jest w stanie zabepieczyć dyżury. 

Posiłkuje się zatrudnianiem pielęgniarek z ZPO oraz Szpitala. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstryzmujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 18/107/2019 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej im. Józefa 

Gawła w Stalowej Woli nadanego Uchwałą Nr XXXV/250/2013 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 26 września 2013 r. 

 

Ad. 9. Informacja na temat dostosowania działalności Domu Dziecka przy ul. Podleśnej 

6 do obowiązujących przepisów, których termin realizacji upływa w 2020 r. 

Starosta powiedział, że z uwagi na zmieniające się przepisy oraz konieczność dostosowania 

do 2020 roku Domów Dziecka niezbędne jest dokonanie zmian w strukturach. Do 2020 



 
 

roku planujemy stworzyć dom 14 osobowy, jednocześnie pomniejszając kadrę adekwatnie 

do ilości dzieci w taki sposób, aby w budynku na parterze można stworzyć pokoje 

maksymalnie 3 osobowe, tym samym tworząc lepsze warunki rozwoju dla dzieci. To 

rozwiązanie jest korzystne dla powiatu, bo nie pociąga za sobą dodatkowych kosztów, czyli 

remontów i tego typu wydatków. Radny Alfred Rzegocki zapytał ile spadłyby koszty takiej 

reorganizacji? Starosta odpowiedział, że dokładnych wyliczeń nie ma, ale ponieważ 

zrezygnowanoby z przyjmowania małych dzieci, koszty spadłyby, jeżeli chodzi o kadrę. 

Dyrektor Domu Dziecka Jadwiga Stępniewska powiedziała, że takie rozwiązanie byłoby 

najprostsze i najbardziej ekonomiczne. Każde inne jest albo bardzo trudne w rozwiązaniu 

albo bardzo kosztowne. Dyrektor powiedziała, że Ustawa zmieniająca nakłada obowiązek, 

aby domy dziecka było 14osobowe. W naszym domu dziecka jest więcej dzieci niż 14, 

ale w perspektywie 2 lat dostosowujących liczba ta będzie spadać. Będziemy ogranicząc 

przyjęcia. Problemem są starsze dzieci i młodzież, które potrzebują intymności i swojej 

przestrzeni, dlatego pokoje 2-3 osobowe będą odpowiednie. Obecnie, pokoje są 5 osobowe, 

gdzie często dochodzi do konfliktów. Starosta wyraził opinię, że nie jest za likwidacją domu 

dziecka ponieważ potrzeby na naszym terenie są, jednak trzeba pomyśleć o odpowiednim 

dostosowaniu pomieszczeń i logistycznym rozplanowaniu pomieszczeń budynku. Dyrektor 

Domu Dziecka powiedziała, że największe koszty generuje kadra, jednak odpowiedniego 

personelu ciężko sobie poradzić z dziećmi, które od urodzenia są obciążone zdrowotnie, 

emocjonalnie i psychicznie. Do tego potrzeba wysoko wyspecjalizowanych osób, tym 

bardziej, że jest to opieka całodobowa. Starosta powiedział, że problemem za pare miesięcy 

będzie również konieczność dostosowania pensji zasadniczej do wymogów najniższej 

krajowej. Kierownik Działu Pomocy Społecznej w PCPR Anita Działak-Żak powiedziała, 

że taka 14 – osobowa placówka zaspokoi potrzeby powiatu. Do końca roku 2019 r. musimy 

dostosować placówkę w taki sposób, aby od 1 stycznia 2020 r. nie przebywały w niej dzieci 

poniżej 10 r. ż. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, ile obecnie jest takich dzieci? Kierownik 

odpowiedziała, że 8. Obowiązujące przepisy ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej mówią, że po 31 grudnia 2019 r. w placówkach opiekuńczo-wychowawczych 

mogą przebywać dzieci powyżej 7 r. ż. Dlatego na planowanych w br. Zespołach ds. oceny 

zasadności pobytu dziecka w placówce omawiać będziemy szczegółowo sytuację tych 

8 dzieci. Jeśli decyzją sądu nie będą mogły powrócić pod opiekę rodziców biologicznych, 

będziemy poszukiwać dla nich rodzinnej pieczy zastępczej, ale tylko dla 4 dzieci 

pochodzących z terenu powiatu stalowowolskiego. Wobec pozostałych 4 dzieci 

z omawianych 8 takie decyzje o zmianie pieczy instytucjonalnej na rodzinną muszą podjąć 

inne powiaty, tj. niżański i powiat skarżyski (1 dziecko z p. niżańskiego, 3 dzieci z p. 

skarżyskiego). PCPR w Stalowej Woli zwróci się formalnie z pismami do wymienionych 



 
 

powiatów, aby zgodnie z przepisami prawa podjęli działania wobec dzieci pochodzących 

z ich terenu. Kierownik DPS poruszyła także problem wysokich kosztów utrzymania 

dziecka w placówce przy ul. Podleśnej 6, porównując go z kosztami innych tego typu 

placówek na Podkarpaciu. Chodzi o to, czy pozostawienie Domu Dziecka 

w dotychczasowym budynku jest rentowne i opłacalne dla powiatu, zwłaszcza w przyszłej 

perspektywie zmniejszenia ilości dzieci do 14. Już w tej chwili inne powiaty nie zwracają się 

do PCPR z zapytaniem o możliwość umieszczenia dziecka w tej placówce, bo droższy 

od naszego Domu Dziecka o 9 zł. jest tylko Dom Dziecka w Rzeszowie. Starosta podziękował 

za przedstawione informacje i zapytał, czy członkowie Zarządu mają inne pytania lub uwagi 

do przedstawionych informacji? Innych uwag i pytań nie złoszono.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją na temat dostosowania działalności Domu Dziecka 

przy ul. Podleśnej 6 do obowiązujących przepisów, których termin realizacji upływa w 2020 r.  

 

Ad. 10. Wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej przy MOPS w Stalowej Woli w sprawie 

wyrażenia zgody na zakup dwóch komputerów stacjonarnych oraz jednego monitora 

komputerowego.  

 Kierownik Działu Rehebilitacji Osób Niepełnosprawnych w PCPR Janina Czech przedstawiła 

wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej przy MOPS w Stalowej Woli o zgodę na zakup dwóch 

komputerów stacjonarnych oraz jednego monitora komputerowego za kwotę ok. 1800 zł. 

Starosta zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedstawionego wniosku? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku.  

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej przy MOPS w Stalowej Woli został rozpatrzony 

pozytywnie. Przyznano kwotę 1800 zł.  

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, ul. 

Kwiatkowskiego 1.  

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła projekt uchwały. Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstryzmujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 18/108/2019 w sprawie powołania Komisji Konkursowej 

w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej 

w Stalowej Woli, ul. Kwiatkowskiego 1. 

 



 
 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji 

związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 

zawierających azbest. 

 Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie.  

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstryzmujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 18/108/2019 w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 

zawierających azbest. 

 

Ad. 13. Wniosek Stowarzyszenia Na Rzecz Dzieci Osób Szczególnej Troski „Nadzieja” 

w Stalowej Woli w sprawie wsparcia finansowego „VIII Podkarpackiego Memoriału 

Sportowego im. św. J. Pawła II”. 

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek Stowarzyszenia Na Rzecz 

Dzieci Osób Szczególnej Troski „Nadzieja” w Stalowej Woli w sprawie wsparcia finansowego 

„VIII Podkarpackiego Memoriału Sportowego im. św. J. Pawła II”. Naczelnik zaproponował, 

aby przyznać kwotę 4000 zł z przeznaczeniem na zakup okolicznościowych medali. Starosta 

zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają inne propozycje do wniosku? Innych propozycji 

nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Pozytywnie rozpatrzył wniosek Stowarzyszenia Na Rzecz Dzieci Osób Szczególnej Troski 

„Nadzieja” w Stalowej Woli w sprawie wsparcia finansowego „VIII Podkarpackiego Memoriału 

Sportowego im. św. J. Pawła II”. Przyznana kwota dofinansowania - 4000 zł.  

 

Ad. 14. Wniosek Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Stalowej Woli o wsparcie 

finansowe wydania publikacji z okazji 90 – lecia Szkoły. 

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Stalowej Woli o wsparcie finansowe w kwocie 2000 zł 

z przeznaczeniem na wydanie publikacji na temat historii szkoły. W roku szkolnym 

2018/2019 szkoła będzie obchodzić jubileusz 90 – lecia istnienia, w związku z tym 

zaplanowano wydanie ww. publikacji, w której zawarta zostanie historia szkoły 

od początków jej powstania, najważniejsze wydarzenia z życia szkoły z ostatnich 10 lat 

oraz wspomnienia absolwentów. ZSP Nr 3 planuje wydać publikację w nakładzie 500 sztuk, 



 
 

całkowity koszt zadania wynosi 5000 zł. Starosta zaproponował pozytywnie przychylić się 

do wniosku i wesprzeć organizację jubileuszu 90 – lecia szkoły w kwocie 2000 zł brutto. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają inne propozycje do wniosku? Innych 

propozycji nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Stalowej Woli został rozpatrzony 

pozytywnie. Przyznana kwota dofinansowania – 2000 zł. 

 

Ad. 15. Wniosek Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli o ufundowanie dziewięciu 

pucharów dla uczestników Turnieju Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego oraz Turnieju 

Motoryzacyjnego.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek Komendanta Powiatowego 

Policji w Stalowej Woli z prośbą o ufundowanie dziewięciu pucharów dla uczestników 

eliminacji powiatowych dorocznego Turnieju Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego 

oraz Turnieju Motoryzacyjnego oraz objęcie ww. turniejów Patronatem Starosty 

Stalowowolskiego. Turnieje mają na celu propagowanie bezpiecznych zachowań na drodze 

wśród dzieci i młodzieży, którzy są uczestnikami ruchu drogowego. Terminy, w których 

odbędą się turnieje to 26 i 27 marca 2019 roku. Naczelnik zaproponował, aby przychylić się 

do wniosku i ufundować dziewięć pucharów dla uczestników Turnieju Bezpieczeństwa 

Ruchu Drogowego oraz Turnieju Motoryzacyjnego w kwocie 600 zł brutto. Starosta zapytał, 

czy członkowie Zarządu zgłaszają inne propozycje do wniosku? Innych propozycji nie 

zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-5, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli został rozpatrzony pozytywnie. 

Przyznana kwota dofinansowania – 600 zł. 

  

Ad. 16. Odpowiedź SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 

w związku z pismem Zakładowej Organizacji Związkowej OZZPiP przy SP ZZOZ 

Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli przedstawionym na 15. 

Posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 14 lutego 2019 r. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z odpowiedzią SP ZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli w związku z pismem Zakładowej Organizacji Związkowej 

OZZPiP przy SP ZZOZ Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli 

przedstawionym na 15. Posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 14 lutego 2019 r. 

 

Ad. 17. Przyjęcie protokołu nr 17/2019 z dnia 28 lutego 2019 r. 



 
 

 Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi do protokołu? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosy: za-5, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 18. Wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. 19. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 
Katarzyna Safin 
 

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 
 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


